
Protokół nr II/2014 

z II sesji Rady Gminy Rzekuń 

odbytej w dniu 12 grudnia 2014 r. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- Witam serdecznie Państwa Radnych, 

Sołtysów i  zaproszonych Gości.  Stwierdzam, iż zgodnie  z listą obecności w obradach sesji 

uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 14 radnych 

stanowi  quorum pozwalające  do podejmowania prawomocnych decyzji. Pan Piotr Suchta 

dziś zostanie zaprzysiężony i będzie mógł brać udział w głosowaniu po złożeniu ślubowania. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- Państwo Radni otrzymali porządek obrad 

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- Czy są uwagi do porządku obrad? 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- Przedstawiam Państwu porządek obrad 

dzisiejszej sesji: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Gminy, 

3. złożenie ślubowania przez Radnego Rady Gminy Rzekuń, 

4. sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami, 

5. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny żyta przyjmowanej 

jako podstawa obliczenia podatku rolnego, 

6. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

na lata 2014-2023, 

7. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rzekuń na 2014 

rok, 

8. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Laskowiec, 

9. interpelacje, wnioski radnych i sołtysów, 

10. odpowiedzi na interpelacje, wnioski radnych i sołtysów, 

11. wolne wnioski i informacje, 



12. zakończenie obrad. 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- Poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 

obrad dzisiejszej sesji : 

 

kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem odczytanego porządku obrad proszony jest o 

podniesienie ręki- 14, 

kto jest przeciw  0, 

kto wstrzymał się od głosowania  0 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- Stwierdził, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przyjęty  w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych, 14  głosami za. 

 

Do punktu 2. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- Kolejny 2. punkt porządku obrad to 

przyjęcie protokołu Nr 1/2014 z sesji Rady Gminy Rzekuń odbytej  w dniu  28 listopada 2014 

r. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- Protokół były dostępne do wglądu, zgodnie 

z informacją zawartą w zawiadomieniu o dzisiejszej sesji. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady-  zapytał czy są uwagi do protokołu? 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

z poprzedniej I  sesji Rady Gminy: 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu   nr 1/2014 sesji Rady Gminy 

Rzekuń  proszony jest  o podniesienie ręki  - 14 radnych, 

 Kto jest przeciw  - 0 radnych, 

 Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych, 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- Stwierdził, iż protokół Nr 1/2014 został 



przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych, 14 głosami za. 

 

Do punktu 3. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady-Kolejnym punktem porządku obrad jest 

złożenie ślubowania przez Pana Radnego Piotra Suchtę. Proszę Państwa o powstanie. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady-Odczytam rotę ślubowania, a radny 

wypowie słowo „ślubuję” i może powiedzieć  Tak mi dopomóż  Bóg. 

  

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście  obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie  dobro mojej gminy 

i jej mieszkańców” 

 

Radny Piotr Suchta złożył ślubowanie- „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg” 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- Dziękuję. Proszę o zabranie głosu. 

 

Pan Piotr Suchta- Radny- dziękuję mieszkańcom miejscowości Dzbenin, podziękowania 

składam na ręce Pani Dyrektor SP w Dzbeninie- Pani Małgorzaty Cichockiej oraz Pana 

Sołtysa Henryka Mikołajczyka. Gratuluje Panu Wójtowi, nie jest tajemnicą, że nie 

głosowaliśmy na Pana Wójta. W odniesieniu do lat ubiegłych, mam nadzieję że to co było złe, 

co powiedziałem kiedyś w emocjach, chcę otworzyć nową kartę. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady wręczył Panu Piotrowi Suchcie 

zaświadczenie o wyborze. 

Do punktu 4. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- Kolejnym 4. punkt porządku obrad to 

informacja z działalności Wójta Gminy między sesjami. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poprosił  Pana Stanisława Godzinę o 



przedłożenie informacji z działalności Wójta Gminy Rzekuń  w okresie między sesjami. 

 

Pan Stanisław Godzina – Wójt Gminy- Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Dziękuję Panu 

Piotrowi Suchcie za złożone gratulacje. 

 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo w okresie między sesjami miały miejsce następujące 

wydarzenia. 

 

27.11.2014 r. - dokonano odbioru końcowego wspólnej inwestycji Gminy Rzekuń i Powiatu 

Ostrołęckiego mającej na celu przebudowę drogi relacji Susk Nowy- Ławy - Ostrołęka. 

Łączna wartość inwestycji wyniosła ponad 5 mln zł. Z tego 50 % pochodzi z NPPDL. Gmina 

Rzekuń na przebudowę przekazała 1, 38 mln zł. Pozostałe środki pochodzą z budżetu powiatu 

Ostrołęckiego 

Wykonawcą drogi jest Przedsiębiorstwo Drogowo- Mostowe „Ostrada” z Ostrołęki. 

 

Rozliczenie dotacji na "Budowę świetlicy wiejskiej w Susku Starym"- w wyniku weryfikacji 

wniosku o płatność ostateczną oraz kontroli zadania ,,Budowa świetlicy wiejskiej w Susku 

Starym" w ramach działania 413 "Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju" dla operacji, które 

odpowiadają warunkom przyznania pomocy ,,Odnowa i rozwój wsi" objętego PROW na lata 

2007-2013 z dniem 25 listopada 2014 r. zostało przekazane przez Urząd Marszałkowski 

Województwa Mazowieckiego w Warszawie, Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa zlecenie płatności na kwotę 189.634,00 zł. dla gminy Rzekuń. 

 

 

Dotacja na ""Budowę budynku świetlicy wiejskiej w Nowej Wsi Wschodniej". Decyzją 

Zarządu Województwa Mazowieckiego z dnia 18 listopada 2014 r. wniosek został 

zakwalifikowany do dofinansowania. Koszt całkowity operacji: 602.622,80 zł, z czego 

wnioskowane dofinansowanie to 75% kosztów kwalifikowanych netto. Obecnie oczekujemy 

na wyznaczenie terminu podpisania umowy. 

 

 



W dniu 12 listopada br. dokonano odbioru końcowego zadania pt. ,,Przebudowa boiska 

wielofunkcyjnego i bieżni w Rzekuniu”. 

Wykonawcą zadania inwestycyjnego była firma: RS Inwestycje Sp. z o.o., z Piaseczna. 

Całkowity koszt robót wyniósł: 324 224,51 zł, z czego Gmina Rzekuń pozyskała ok. 50 % 

dofinansowanie z Ministerstwa Sportu i Turystyki w Warszawie w kwocie  174 600,00 zł. 

 

3 grudnia- udział w uroczystościach pożegnania sztandaru Oddziału Zabezpieczenia 

Marynarki Wojennej w Gdyni. 

 

9 grudnia- posiedzenie wspólne Komisji Rady Gminy Rzekuń. 

 

10 grudnia- spotkanie z przedstawicielami firmy Aldesa 

 

11 grudnia- podpisanie umowy umorzenia na kwotę 35.000,00 zł z Wojewódzkim 

Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na zakup samochodu 

strażackiego. 

 

Trwają prace nad wyłonieniem wykonawców na odśnieżanie . Rozmowy ze Starostą, 

postępowanie w sprawie wyłonienia wykonawcy na obsługę finansową- gminy Rzekuń, bank. 

Bank Spółdzielczy w Ostrołęce bezpodstawnie nalicza opłatę za wpłaty za gospodarowanie 

odpadami, w umowie jest zapis, dotyczący wszystkich wpłat na rachunek Gminy bez prowizji. 

 

Opracowujemy system powiadamiania mieszkańców esemesem, opłaty za podatek, za śmieci. 

Jak będzie zbliżał się termin wpłat. 

 

Cały czas przygotowujemy budżet na rok 2015. Dziękuję. 

 

 

Do punktu 5. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- Następny punkt porządku obrad to 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  obniżenia średniej ceny żyta przyjmowanej jako 



podstawa obliczenia podatku rolnego 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poprosił Pana Janusza Kubła - 

Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o 

przedstawienie wniosku Komisji w tej sprawie. 

 

Komisja 

Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska 

 

Pan Edward Gryczka 

Przewodniczący Rady 

Gminy Rzekuń 

Wniosek 

 

 Członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 09.12.2014 r. zapoznali się z projektem  

uchwały w sprawie  obniżenia średniej ceny żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia 

podatku rolnego. Wnioskują, aby obniżyć średnią cenę skupu żyta przyjmowaną jako 

podstawę obliczenia podatku rolnego do wysokości  47,00 zł z 1 kwintal. 

 

 

wyniki głosowania: 

"za"- 4 członków, 

"przeciw"- 0 członków, 

"wstrzymało się"- 0 członków 

 

Przewodniczący Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa 

                i Ochrony Środowiska 

     Janusz Kubeł 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poprosił Panią Bogumiłę Dzwonkowską - 

Przewodniczącą Komisji Budżetu i Oświaty o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie. 

Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 



Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poprosił Pana Jerzego Konopkę - 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji w tej sprawie. 

Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- zapytał czy są uwagi do uchwały. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- otworzył dyskusję w tym punkcie. Poprosił 

o zabieranie głosu w tym punkcie. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poddał pod głosowanie wniosek Komisji 

Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska do projektu uchwały. 

 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem wniosku proszony jest  o podniesienie ręki  - 14 

radnych, 

Kto jest przeciw  - 0 radnych, 

Kto wstrzymał się od głosowania  - 1 radnych, 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- stwierdził, iż wniosek zgłoszony przez 

Komisję Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  do projektu uchwały 

w sprawie  obniżenia średniej ceny żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku 

rolnego został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 15 radnych, 14 głosami za, 

przy 1 wstrzymującym się- Pan Piotr Suchta. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poddał  pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie obniżenia średniej ceny żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku 

rolnego wraz z przegłosowanym wnioskiem zgłoszonym przez Komisję  Infrastruktury 

Technicznej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska: 

 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszony jest  o podniesienie ręki  - 14 

radnych, 

Kto jest przeciw  - 0 radnych, 

Kto wstrzymał się od głosowania  - 1 radnych, 



 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- stwierdził, iż uchwała w sprawie obniżenia 

średniej ceny żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego wraz z 

przegłosowanym wnioskiem zgłoszonym przez Komisję  Infrastruktury Technicznej, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 15 

radnych, 14 głosami za, przy 1 wstrzymującym się- Pan Piotr Suchta. 

 

Do punktu 6. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- następny punkt porządku obrad to 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 

2014-2023. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poprosił Panią Bogumiłę Dzwonkowską - 

Przewodniczącą Komisji Budżetu i Oświaty o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie. 

Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poprosił Pana Jerzego Konopkę- 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji w tej sprawie. 

Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poprosił Pana Janusza Kubła - 

Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o 

przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie. Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- zapytał czy  są uwagi do projektu uchwały? 

 

Pan Stanisław Godzina Wójt- zgłasza autopoprawkę do wpf i do zmian w uchwale 

budżetowej:  

Pan Wójt odczytuje Autopoprawkę. Wysoka Rado, Szanowni Państwo: 

Wójt Gminy Rzekuń wnosi autopoprawkę do projektu uchwał w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej oraz zmian w budżecie Gminy na 2014 rok: 



1) Zwiększa się dochody w dz. 852 - pomoc społeczna, rozdz. 85216 - zasiłki stałe § 2030 

- dotacje celowe przekazane z budżetu państwa na realizację własnych zadań 

bieżących gmin (związków gmin) w kwocie 1.129 zł z przeznaczeniem na 

uzupełnienie wydatków § 3110 - świadczenia społeczne w związku z wypłatą zasiłków 

stałych, 

2) Zmniejsza się dochody w dz. 852 - pomoc społeczna, rozdz. 85216 - zasiłki stałe § 

2030 - dotacje celowe przekazane z budżetu państwa na realizację własnych zadań 

bieżących gmin (związków gmin) w kwocie 4.000 zł w związku ze zmianą planu na 

realizację programu „Pomoc państwa w zakresie dożywiania (§ 3110 - świadczenia 

społeczne). 

3) Zwiększa się dochody w dz. 900 - gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdz. 

90002 - gospodarka odpadami, § 2460 - środki otrzymane od pozostałych jednostek 

zaliczanych do sektora finansów publicznych na realizację zadań bieżących jednostek 

zaliczanych do sektora finansów publicznych w kwocie 42.747 zł jednoczenie 

zwiększa się wydatki na realizację zadania o 30.000 zł (§ 4300 - zakup usług 

pozostałych), tytułem realizacji przedsięwzięcia związanego z usuwaniem azbestu, 

4) Zwiększa się wydatki w dz. 600 - transport i łączność, rozdz. 60016 - drogi publiczne 

gminne § 4300 - zakup usług pozostałych w kwocie 67.000 zł w związku z 

rozszerzeniem umowy przetargowej na bieżące utrzymanie dróg. 

5) Zmniejsza się wydatki w dz. 801 - oświata i wychowanie, rozdz. 80101 - szkoły 

podstawowe § 4260 - zakup energii w kwocie 500 zł z przeznaczeniem na uzupełnienie 

wydatków w § 4300 - zakup usług pozostałych, tytułem dystrybucji energii oraz 

wywozu odpadów. 

6) Zwiększa się wydatki w dz. 853 - pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, 

rozdz. 85395 -pozostała działalność, § 4300 - zakup usług pozostałych w kwocie 5.000 

zł tytułem zabezpieczenia środków na inspektora nadzoru przy realizacji zadania pn. 

„Internet dla mieszkańców Gminy Rzekuń". 

7) Zmniejsza się wydatki w dz. 900 - gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdz. 

90002 - gospodarka odpadami, § 4300 - zakup usług pozostałych w kwocie 162.000 zł 

tytułem przesunięcia środków jako zapłatę za odbieranie i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy Gminy Rzekuń za IV 

kwartał na 201 $ rok. 



8) Zwiększa się wydatki w dz. 900 - gospodarka komunalna i ochrona środowiska rozdz. 

90095 - pozostała działalność, § 6060 - wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek 

budżetowych - 28.500 zł, na zadnie inwestycyjne pn. „Zakup ciągnika i pługa". 

9) Zmniejsza się wydatki w dz. 921 - rozdz. 92109 § 6050 - wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych na zadaniu pn. „Rozbudowa i remont świetlicy wiejskiej w Daniszewie gm. 

Rzekuń" w kwocie 3.500 zł z przeznaczeniem na uzupełnienie planu wydatków w § 4210 

- zakup materiałów i wyposażenia na zakup AGD do świetlicy. 

Dziękuję za uwagę. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- otworzył dyskusję w tym punkcie. Poprosił 

Państwa radnych o zabieranie głosu. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poddał  pod głosowanie  Autopoprawkę 

zgłoszoną przez Pana Wójta do projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2014-2023 oraz do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

Rzekuń na 2014 r. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem Autopoprawki proszony jest  o podniesienie 

ręki  - 15 radnych, 

 Kto jest przeciw  - 0 radnych, 

 Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych, 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- stwierdził, iż Autopoprawka  zgłoszona 

przez Pana Wójta do projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2014-2023 oraz do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rzekuń na 2014 

r. została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 15 radnych, 15 głosami za. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poddał  pod głosowanie  projekt uchwały w 

sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2014-2023 wraz z przegłosowaną 

Autopoprawką. 

 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały wraz z przegłosowana Autopoprawką 



proszony jest  o podniesienie ręki  - 15 radnych, 

Kto jest przeciw  - 0 radnych, 

Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych, 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w 

wieloletniej prognozie finansowej na lata 2014-2023 wraz z przegłosowana Autopoprawką, 

została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 15 radnych, 15. głosami za. 

 

Do punktu 7. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- następny punkt porządku obrad to 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rzekuń na 2014 rok 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poprosił Panią Bogumiłę Dzwonkowską - 

Przewodniczącą Komisji Budżetu i Oświaty o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie. 

Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poprosił Pana Jerzego Konopkę- 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji w tej sprawie. 

Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poprosił Pana Janusza Kubła - 

Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o 

przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie. Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- zapytał czy są uwagi do uchwały. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- otworzył dyskusję w tym punkcie. Poprosił 

o zabieranie głosu w tym punkcie. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poddał  pod głosowanie  przyjęcie  uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy Rzekuń na 2014 rok wraz z przegłosowaną 



Autopoprawką. 

 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszony jest  o podniesienie ręki  -15 

radnych, 

Kto jest przeciw  -  0 radnych, 

Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych, 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w 

budżecie gminy Rzekuń na 2014 rok została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 

15 radnych, 15 głosami za. 

Do punktu 8. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- następny punkt porządku obrad to 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy w miejscowości Laskowiec 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poprosił Panią Bogumiłę Dzwonkowską - 

Przewodniczącą Komisji Budżetu i Oświaty o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie. 

Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poprosił Pana Jerzego Konopkę- 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  opinii  Komisji w tej sprawie. 

Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poprosił Pana Janusza Kubła - 

Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o 

przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie. Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- zapytał czy są uwagi do uchwały. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- otworzył dyskusję w tym punkcie. poprosił 

o zabieranie głosu w tym punkcie. 

 



Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poddał  pod głosowanie  przyjęcie  uchwały 

w sprawie  nadania nazwy ulicy w miejscowości Laskowiec 

 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszony jest  o podniesienie ręki  - 15 

radnych, 

Kto jest przeciw  - 0 radnych, 

Kto wstrzymał się od głosowania  - 0 radnych, 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- stwierdził, iż uchwała w sprawie nadania 

nazwy ulicy w miejscowości Laskowiec została podjęta w głosowaniu jawnym, w 

obecności 15 radnych, 15 głosami za. 

 

Do punktu 9. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poprosił Punkt 9. porządku obrad to 

interpelacje i wnioski Państwa Radnych i Sołtysów. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poprosił  o zabieranie głosu w tym punkcie. 

Nie było chętnych do udziału w dyskusji. 

 

Do punktu 10. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- Punkt 10. porządku obrad to odpowiedzi na 

pytania, które padły w poprzednim punkcie. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poprosił o udzielenie odpowiedzi, bądź 

wyjaśnień. 

Do punktu 11. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poprosił Punkt 11. porządku obrad to wolne 

wnioski i informacje. 

 



Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- poprosił o zabieranie głosu w tym punkcie 

porządku obrad. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- złożył wszystkim obecnym: 

 

Życzenia pięknych i niezapomnianych Świąt Bożego Narodzenia, chwili wytchnienia od 

codzienności, odrobiny magii i niepowtarzalności, spokoju ducha, radości wśród najbliższych 

i szczęścia w całym roku. Do życzeń dołączył się Pan Wójt. 

 

Do punktu 12. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- Punkt 12. porządku obrad to zakończenie 

obrad. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- zamknął obrady II zwyczajnej sesji Rady 

Gminy Rzekuń. 

 

Pan Edward Gryczka- Przewodniczący Rady- podziękował Wysokiej Radzie za 

uczestniczenie w obradach, a wszystkim pozostałym Państwu za obecność i uwagę. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała:                                                                       Przewodniczący Rady 

Edward Gryczka 

Emilia Bloch 

Inspektor                                                                                                 

 

 

 

 


